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Abstract (en)
The device is for the fixture of rear-ventilated facade plates and comprises a component (4) for accommodation of a profile-type support component
(18) for a facade plate (27), with an at least partly flat fixture plate (6) for location on a structural surface (12), on which at least one projecting
support and retention component (7,8) for the support component and a long hole (9) penetrable by a fixture arrangement (10) are arranged.
Between the support and retention component arranged crossways to the fixture plate is a slot-shaped accommodation area (15) for retention and
fixture of the support component (17) in a vertical direction to the fixture plate. The long hole is parallel or inclined to an opening width (19) of the
accommodation area running parallel to the fixture plate.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Befestigungselement (4) für die Aufnahme eines profilartigen Tragelementes (18) zum Tragen einer Fassadenplatte (2),
mit einer zumindest zum Teil flächigen Befestigungsplatte (6), zur Anlage an einer Baufläche (12), an der wenigstens ein vorspringendes Abstütz-
und Rückhalteelement (7;8 ) für das Tragelement (12) und ein von einer Befestigungsanordnung (10) durchsetzbares Langloch (9) angeordnet ist.
Zwischen dem quer zur Befestigungsplatte (6) angeordnetem Abstütz- und Rückhalteelement (7; 8) ist ein schlitzförmiger Aufnahmebereich (15) zur
in senkrechter Richtung zur Befestigungsplatte (6) positionierbaren Halterung und bedarfsweisen Befestigung des Tragelementes (17) angeordnet,
wobei das Langloch (9) parallel oder schräg zu einer parallel zur Befestigungsplatte (6) verlaufenden Öffnungsweite (19) des Aufnahmebereiches
(15) angeordnet ist. <IMAGE>
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